
 

Chciałbym raz jeszcze podziękować za zaproszenie na warsztaty 
i wielką gościnność! 

Włożyliście wiele pracy w przygotowanie pierwszego szkolenia 
dla polskich korektorów racic. Odniosłem pozytywne wrażenie 
obserwując ich zdolności podczas wykonywania korekcji w oborze 
drugiego dnia szkolenia. Wszyscy korektorzy, który pracowali 
na trzech poskromach, wykazali się stosowaniem poprawnej 
techniki podczas wykonywania korekcji. Poza nimi byli też tacy, 

którzy nie skorzystali z możliwości zaprezentowania swoich, może mniej profesjonalnych 
(nie wiem), umiejętności przed całą grupą. 

Jednakże większość korektorów wykazała szczególnie duże zainteresowanie tematem, 
korzystając z możliwości sprawdzenia i porównania swoich technik wykonywania korekcji. 
Moim zdaniem to oni powinni stać się liderami polskiego projektu prowadzącego 
przez Centrum Genetyczne.  

Takie warsztaty z jednej strony dają możliwość kontynuowania edukacji korektorów - 
polepszania ich zdolności manualnych oraz poszerzania wiedzy teoretycznej, a z drugiej 
strony stanowią okazję do nawiązania współpracy wewnątrz grupy i wzięcia udziału 
w bieżących projektach opartych na rejestrowaniu danych o zdrowotności racic. 

Korektorzy powinni być świadomi, że przez właściwie wykonaną pracę i umiejętność 
współpracy z hodowcami, polepszają zdrowotność racic i obniżają rozpowszechnianie 
schorzeń. 

To był nowy, dobry początek ogólnokrajowej współpracy między osobami wykonującymi 
korekcję racic a Centrum Genetycznym, ale oczywiście kolejne spotkania i kursy powinny 
również mieć miejsce. 

Życzę Wam dobrego startu projektu obejmującego ewidencjonowanie danych 
o zdrowotności racic w Polsce! 
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